
PROTOKOLL nr 3

vid sammanträde den 7/1 1974
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, ordf.,
Roland Erixon,
Reine Gustafsson,
Hilding Lövdahl, 
Karl Liliequist, sekr. 
Lennart Öberg, adj.

§ 28: Sammanträdets öppnande:
Ordförande hälsade välkommen till 1974 års första sammanträde med 

uttalande om ett fortsatt gott och intresserat samarbete inom styrelse
kretsen.
§ 29: Lokala Stadionproblem:

I närvaro av fotbollsordf. Gunnar Lundqvist och kanslisten Sture 
Danielsson diskuterades ingående föreningens lokala frågor, vilka blivit 
akuta för framför allt fotbollens del i och med att Stadion krävt ut
rymning till den 15/1 av de lokaler, vilka står i tur för reparation 
och modernisering. Olika alternativ skall undersökas såsom omflyttning 
inom Stadion, förflyttning till Hjorthagen, Östermalms, Råsunda etc. 
Med tränaren Durån skall fotbollsstyrelsen undersöka olika möjligheter 
och därefter återkomma. Det meddelades att det nya fotbollstältet vid 
Stora Mossen kan beräknas komma att tas i bruk omkring den 1/2/74.
§ 30: Kontaktmän:

Föredrogs av sekreteraren utarbetad ”instruktion” för de av ÖS 
utsedda kontaktmännens arbete på sektionsfronterna. Beslöts att instruk
tionen skall kompletteras med vilka skyldigheter, som skall åvila sek
tionssidan, och att därefter ta upp hela komplexet vid mötet i För
troenderådet den 30/l 1974.

Som kontaktmän nominerades:
bandy: Karl Liliequist 
bobsleigh: dito
bordtennis: Rolf Theblin 
bowling: Kaj Alm 
boxning: Hilding Lövdahl 
brottning: dito
cykel: dito
damidrott: Roland Erixon 
fotboll:Reine Gustafsson/Rolf Theblin 
fäktning: Kaj Alm 
handboll: Reine Gustafsson 
konståkning: Karl Liliequist 
ishockey: Roland Erixon/Karl Liliequist 
orientering: Reine Gustafsson 
slalom: Anders Holmstedt 
skidor/längd: dito

Då ingen verksamhet pågår i curling- och tennissektionerna skall 
förekommande ärenden handhas direkt av ÖS.
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§ 31: Ungdomssidans årsrapportering:
Sedan numera även från ishockeys ungdomsavdelning inkommit årsrapport 

om 1973 års verksamhet var de aktivaste ungdomsidrott bedrivande sektioner
nas berättelser tillräckligt kompletta för leverans i anslutning till 
tidigare till Idrottsförvaltningen översända ansökningar om materialbidrag. 
Jämte föreningens ekonomiska årsredogörelse tillställes materialet veder
börande avdelning inom Idrottsförvaltningen.
§ 32; Avsägelse i konståkning:

Föredrogs till ÖS ställd kopia av skrivelse från konståkningssek
tionens sekr. Alice Sandström till dess ordf. Lars-Erik Löfman med besked 
att A.S. pga svårigheter att samarbeta med L.-E. L. avsäger sig uppdraget 
inom styrelsen från den 1/1/74. Liliequist, som varit i kontakt med de 
aktuella personerna, bekräftade motsatsförhållandena och tilldelades upp
draget att i någon form spela medlarens roll.
§ 33: Lotteristyrelsen:

Meddelade Lennart Öberg, att den i höstas utsedda lotteristyrelsen 
ännu ej kallats till något sammanträde. Då enligt Öberg åtskilligt fanns 
att åtgärda i bingo- och lotterifrågor ansåg han det önskvärt att ÖS tog 
initiativ till att lotteristyrelsens sammankallande ordförande L.-E. Löfman 
uppmanades att snarast ta initiativ. Frågan om bingotillstånd skall sökas 
i föreningens namn och ej som hittills i olika sektioners namn fördes på 
tal. Då RF tillstyrkt ett väsentligt reducerat belopp av DIF:s sektions
vis ansökta bingosummor, kunde detta bero på tillstånden ej sökts att gälla 
hela föreningen.

Åt sekreteraren uppdrogs kontakta L.-E. Löfman för dennes aktiverande 
inom lotteristyrelsen.
§ 34: Åke Dunérs frånfälle:

Med anledning av förre DIF-ordföranden Åke Dunérs bortgång beslöts 
representation vid begravningen den 11/1 kl. 13.00 i Danderyds kyrka med 
krans och fana och så många styrelse- och andra DIF-medlemmar, vilka önska 
närvara. (Samling vid kyrkan kl. 12.30).

I anslutning härtill rapporterades att Fred Skoglund (bandyns allt i 
allo under 1920-1930-talen) avlidit den 17/2/73 vid 72 års ålder och att 
Lennart Svanström (boxare och ledare) den 10/12/73 vid 58 års ålder även
ledes gått hädan. Till deras efterlevande har föreningen uppvaktat.
§ 35: Branje-fallet:

Efter föredragning av ishockeysektionens svarsskrivelse till RF i 
Branje-fallet med som senaste fas att ungdomsledarna N.R. Andersson och R. 
Bothén drabbats av en polisanmälan för ”ärekränkning” etc. från Branjes sida 
beslöts att t.v. lägga ärendet till handlingarna.
§ 36: Uppvaktningar och tack:

Föredrogs från till fotbollen övergångne Åke Barrling ett tack för 
ÖS-tiden.

Från med olika julgåvor ihågkomna Nisse Lundin, Agnes Back, Kalle Modin, Arvid 
Kjällström och Ragnvald Gottfridson förebringades tack.

Från Arne Jansons hustru Gun framfördes ett varmt tack för uppvakt
ning gjord nyårsafton. Senare underströks detta tack av brodern Gunnar B. 
med uttalande av den dystra sanningen att varje hopp om förre fotbollsord
föranden Arnes återvinnande av hälsa och krafter numera var förbi.

Från föreningsordföranden uttalades ett tack till ÖS-kamraterna för 
traditionell blomsteruppvaktning vid årsskiftet.
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§ 37: Ekonomiska föreningen upa.
Beslöts återuppliva Djurgårdens ekonomiska förening upa. med in

betalande av årsavgift kr. 100:- och med angivande av föreningens nu
varande styrelse såsom styrelse även i den ekonomiska föreningen.

§ 38: Tidningskommittén:
Meddelade sekreteraren att som en första åtgärd inom tidningskomnittén 

offerter infordrats från olika tryckerier men att i avvaktan härpå något 
sammanträde ej inkallats.
§ 39: Resurskommittén:

Beslöts för denna kommitté påtala önksvärdheten av att ÖS-represen
tanten (Reine Gustafsson) kallades till kommittésammanträdena.
§ 40: Souvenirkommittén:

Redogjorde Roland Erixon, Reine Gustafsson och Lennart Öberg för 
olika sidor av verksamheten med konstaterande att den ekonomiskt gett ett 
utomordentligt resultat och att därvid försäljningen hos Fyndshopen/Olof 
Dahl varit inte minst avgörande. Härutöver rapporterade Öberg om gången av 
olika pågående lotterier. I det allra närmaste hade föreningens kvot kunnat 
utnyttjas. Samarbetet på Fältöversten med andra institutioner betecknades 
av Öberg såsom uppmuntrande till fortsättning. För Öbergs hållande i de 
flesta trådarna under julmånaden på Fältöversten uttalades ett tack. Kost
nadssidan hade kunnat hållas nere. Bara vissa oundvikliga (?) utgifter 
för pingismedverkan av Bengt Grive (200 kr.) och transport av brottnings- 
mattor kunde rapporteras. Utöver brottning och pingis hade cykel och fäkt
ning medverkat med intressanta program.

Utanför souvenirkommittén verkande ”Tre Klubbar” konstaterades av Gun
nar Lundqvist ej heller i övrigt ha någon förbindelse med föreningen. Detta 
meddelat som upplysning i samban med att ”Tre Klubbar” kommit på obestånd 
och lugnat sina gäldenärer, att de ingenting riskerade i och med att DIF, 
AIK och Hammarby stod bakom deras affärer...
§ 41: Firmateckning:

Beslöts att Djurgårdens Idrottsförening skall firmatecknas av Över
styrelsens ordinarie ledamöter, två i förening.
§ 42: Seger i Ahearne cup:

Antecknades att Djurgården vunnit ishockeyturneringen om Ahearne cup 
efter ett spel, som av diverse expertis betecknats som en fläkt från forn
stora dar. Den ekonomiska sidan kunde också förhoppningsvis vänta en redo
visning av positivt slag. Nödvändigheten av det planerade sammanträdet 
mellan ÖS och sektionsstyrelsen påtalades än en gång som synnerligen ange
läget.
§ 43: Gratis på fotboll:

Föredrogs ett förslag från kommunalt Djurgårdsintresserat håll att 
erbjud bortåt 70.000 stockholmska skolungdomar att gratis få besöka 
DIF:s samtliga hemmamatcher i den allsvenska fotbollen mot det att de 
löste medlemskort i föreningen. Kortet skulle berättiga till fri entré. 
Underhandlingar skall via fotbollsstyrelsen tas med allsvenska serie
föreningen för dess godkännande av förslaget, innan förslaget prövas 
i detalj. Även om högst 25 procent av erbjudandet leder till medlemsan
slutning innebär ett sådant resultat ett förnämligt tillskott.

Härefter avslutades sammanträdet. Nästa sammanträde: 21/1 1974 kl. 18.15.


